
43. Zasedání Školské rady při ZŠ Gutova dne 21. 5. 2025 

 

Program jednání: 

1. Uvítání členů školské rady. 

2. Informace paní ředitelky Mgr Jaroslavy Černé k aktivitám ve 2.pololetí tohoto školního roku: 

zápis do 1. tříd, spolupráce s MŠ, Den s IZS, projekt Moje stopa, materiální vybavení, závěr 

školního roku  

3. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o výsledcích ČŠI. 

4. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o plánované exkurzi do Anglie, plánech do 

nového školního roku. 

5. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o cyklostojanech. 

6. Informace o volbách do školské rady – zástupci rodičů (listopad), zástupci zaměstnanců – 

(funkční období končí 31.12.2025) 

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

Přítomni: 

Mgr. Jaroslava Černá, RNDr. Renáta Krejčí, Mgr. Jarmila Velichová, Ing. Jiří Budek, Ing. Petr Beneš. 

 

Omluveni: 

Mgr. Václav Vlček 

 

Neomluveni: 

Adam Štěpánek 

 

1.  Uvítání členů školské rady. 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí uvítala všechny přítomné a zeptala se, zda má někdo námitky či 

připomínky k programu schůze. Nikdo námitku ani připomínku nevznesl. 

 

2. Informace paní ředitelky Mgr Jaroslavy Černé k aktivitám ve 2.pololetí tohoto školního roku: 

zápis do 1. tříd, spolupráce s MŠ, Den s IZS, projekt Moje stopa, materiální vybavení, závěr 

školního roku  

Paní ředitelka Mgr Jaroslava Černá podala souhrnné informace k aktivitám ve 2.pololetí tohoto 

školního roku, a to zejména o: 

- zápisech do 1. tříd 

- spolupráci s MŠ,  

- Dni s IZS,  



- projektu Moje stopa  

- materiálním vybavení školy 

- závěru školního roku 

 

 

3. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o výsledcích ČŠI. 

Paní ředitelka Mgr Jaroslava Černá podala podrobné informace členům ŠR o výsledcích inspekce ČŠI. 

Jednalo se o standardní inspekci, zhruba po 10 letech od poslední. Kontrola proběhla v pořádku 

závěrem byla pouze identifikace 4 silnějších a 4 slabších stránek.  

 

4. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o plánované exkurzi do Anglie, plánech do 

nového školního roku. 

Paní ředitelka Mgr Jaroslava Černá seznámila cleny ŠR o plánované exkurzi do Anglie (pravděpodobný 

termín 5.-11.10) a o dalších aktivitách školního roku 2025/2026 

 

5. Informace paní ředitelky Mgr. Jaroslavy Černé o cyklostojanech 

Ve spolupráci s MHMP se připravuje umístění cyklostojanů a stojanů na koloběžky na vyhrazeném 

pozemku před školou. Paní ředitelka Mgr Jaroslava Černá informovala o průběhu příprav, podpoře 

z MHMP, provozních záležitostech týkajících se využívání cyklostojanů 

 

6. Informace o volbách do školské rady – zástupci rodičů (listopad), zástupci zaměstnanců – 

(funkční období končí 31.12.2025) 

Členové ŠR byli informování o koncích mandátů současných členů ŠR a s tím souvisejících volbách 

zástupců rodičů, a to v listopadu 2025. Pan Ing. Budek uvedl, že již zřejmě nebude v ŠR pokračovat a 

bylo mu poděkováno za jeho dosavadní činnost ve ŠR. 

 

7. Diskuze. 

Z podnětu členů školské rady se diskutovala i další témata týkající se školy a školního roku 

 

8. Závěr 

Paní předsedkyně RNDr. Krejčí se se všemi členy školské rady rozloučila a jako termín příštího jednání 

předběžně navrhla 01. 10. 2025 od 17.00. 

 

Zapsal: Petr Beneš 

Četla a souhlasí předsedkyně šk. rady: Renáta Krejčí 

 


